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Radny Miasta i Gminy Kórnik

Pan

Przemysław Pacholski

Burmistrz

Miasta i Gminy Kórnik

Interpelacja

Szanowny Panie Burmistrzu,

zwracam się z uprzejmą prośbą o podjęcie działań celem zwiększenia liczby miejsc 

parkingowych na terenie dworca w Gądkach.

Otrzymuję informacje od mieszkańców, że połączenie kolejowe z Poznaniem cieszy się 

bardzo dużym zainteresowaniem. Jednakże poważnym ograniczeniem jest utrudnione 

parkowanie z braku miejsca.

Temat był już wcześniej podnoszony przeze mnie i innych radnych, jednak wydaje się 

być nie do końca rozwiązany. Chciałbym zapytać, czy do czasu rozpoczęcia kompleksowej 

przebudowy węzła Gądki istnieje możliwość zwiększenia, choćby prowizorycznie, 

tymczasowych miejsc parkingowych?

Z poważaniem

Jarosław Janowski (Radny MiG Kórnik)
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